
 

 
 

 

Styrelsemötesprotokoll från 2020-07-29 vid falu bridgeklubbs lokal 

 

Närvarande: 

GT-Gunnar Tunkrans, ordf. 

EC-Efrem Cachrimanidis sekr. 

AC-Ann Christin Cachrimanidou 

MHA-Maria Hols Andre 

JF-Joyce Fahlstad 

IB-Inger Backlund 

 

Dagordning 

Den utskickade dagordningen godkändes. 

 

Föregående mötesprotokoll  

Protokollet från föregående per capsulam mötet godkändes. 

 

Ekonomi 

GT gjorde en översyn över budgeten för 2020, om vi kan komma igång med spelet i 

september i år. Årets underskott blir då drygt 18.000 kr p g a missade spelintäkter och Corona 

pandemin 

Försäljning av Restaurang-chansen pågår och alla medlemmar uppmanas på nytt att beställa 

och betala för dessa. GT nämner att 27 medlemmar har betalat årsavgiften men 58 har inte 

betalat än, vilket vi hoppas att de gör. 

 

Spelprogram 

GT meddelar att medlemmar har hört av sig till honom och vill börja spela på klubben i 

början av september. Vi kan ha tillgång till barometerbrickor från mitten augusti. Vi bestämde 

att börja spela på Falu Bridge Klubb söndag den 30e augusti och tisdag 2a september. 

 

Åtgärder p g a covid-19 

Vi spelar utan skärmar, men poängterar att vi alla måste vara noggranna med handhygien (tvål 

och vatten). Hand sprit kommer att finnas på klubben. Dosorna görs rena och desinficeras 

med hand sprit före och efter spelet. 

Medlemmar får komma till klubben bara om de är friska enligt folkhälsomyndighetens 

rekommendationer.  

Vi maximerar antal bord till 6 till att börja med och varje bricka spelas endast en gång. Vi i 

styrelsen bedömer att dessa åtgärder är tillräckliga för att skydda medlemmar som spelar 

bridge hos oss mot Covid-19. 

 

Ansvarsfördelning från 2020-07-29 

JF har lämnat en utförlig lista över ansvarsområden daterad 2020 07 02 till alla närvarande 

med vad som behöver göras på klubben. Styrelsen skall gå igenom detta i lugn och ro och om 

möjligt komplettera listan innan ansvarsområden delas ut till intresserande medlemmar.  



Det bestämdes att en medlem skall ansvara för viss del eller delar, men kan få hjälp av 

klubbens övriga medlemmar om det behövs. 

AC kan tänka sig ansvara för köksdelen samt städ om hon kan få hjälp med inköp av varor. 

 

Nybörjarkurs 

Nybörjarkursen föreslås börja i början av september i år, måndag eller torsdag.  

GT frågar via mail alla anmälda till kursen om vilken dag som passar dem bäst. Patrik 

(kursledaren) kan ställa upp på ovan nämnda dagar 

 

Övriga frågor  

6 stolar behöver kläs om. Det bestämdes att vi i styrelsen skall ha en arbetsdag, ev efter nästa 

styrelsemöte, och tillsammans göra det som behövs i klubblokalen.  

GT nämnde att han har tyg  som kan användas till detta ändamål.  

EC kontrollerade ett antal batterier i dosorna som visade sig vara OK! ( behöver inte bytas ut 

än). EC+ GT har byt ut tonpatronen i skrivaren. 

Vi konstaterade att lokalen var väldigt bra städad. Stolkarmarna avtorkade, skrivbordet lika 

så. 3st i styrelsen AC, EC, MHA, har inte nycklar till lokalen vilket de borde ha.  

Det vore bra om någon kommer in en gång i veckan och vattnar blommorna. 

 

Kommande styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte kommer att hållas torsdagen den 27 augusti 2020 kl. 17.00 i bridgelokalen. 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

………………………………………………. 

Efrem Cachrimanidis, sekr. 

 

 

Justeras: 

 

………………………………………………. 

Gunnar Tunkrans, ordf. 

 

 

 

 

 

 
 


